
 

 
Technische vraag Pro 98 inzake bp Hunnenweg 

 
Geachte heer Brul, 
 
Op de voorbereiding van de commissievergadering (Grondgebied) van 29 oktober 2020, heeft u 
enkele vragen gesteld over het te behandelen bestemmingsplan “Hunnenweg VI”. 
 
Uw vragen zijn: 
- is er sprake van goede ruimtelijke ordening om een buurtschap van 39 woningen te vestigen ver 
buiten de kern van Voorthuizen? 
 
Antwoord: 
Op basis van de uitgevoerde onderzoeken en de opgestelde onderbouwing, zoals is verwoord in het 
bestemmingsplan “Hunnenweg VI”, is er sprake van een goede ruimtelijke ordening. Het voorliggende 
plan is opgesteld ter vervanging van het geldende plan dat al woningbouw mogelijk maakt.  
 
- in 2017 is in overleg tussen gemeente en grondeigenaar besloten tot herontwikkeling van dit 
gebied. Waarom is hier door het college niet over gecommuniceerd met de raad? 
 
Antwoord: 
De aangenomen motie over het informeren van de raad bij bepaalde planologische ontwikkelingen is 
van een latere datum. Hierover valt nog te zeggen dat de motie nog niet is omgezet in een notitie met 
ontwikkelingen wanneer de raad geïnformeerd gaat worden. Mede door uitstel van de 
raadswerkgroep Omgevingswet vanwege corona is hieraan nog geen invulling gegeven. 
 
- In de Barneveldse Krant van zaterdag jl wordt een plan voor (woningbouw) ontwikkeling van het 
terrein van Edda Huzid gepubliceerd. Wat is de relatie met het voorliggende bestemmingsplan? 
 
Antwoord: 
Tot op heden was er geen relatie tussen de voorgenomen ontwikkelingen. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Jasper Buist 
 


